

## FAU Newcomers' Club

### Der Newcomers' Club der FAU lädt ein

- Sie sind Gastwissenschaftler oder erst seit Kurzem bei der FAU bzw. dem Universitätsklinikum Erlangen tätig?
- Sie sind Ihrem Partner bzw. Ihrer Partnerin in die Region gefolgt?
- Sie möchten neue Kontakte knüpfen und die Metropolregion besser kennenlernen?

Der von der Medizinischen Fakultät initiierte Newcomers' Club der FAU dient Neuankömmlingen aller Nationen und ihren Familienangehörigen als Plattform zur sozialen Vernetzung und soll Ausgangspunkt für gemeinsame Treffen und Unternehmungen (z.B. Kindergruppen, Sport-/Spiel-/Kunst-/Literatur-Runden, Ausflüge/ Führungen, Gesprächskreise etc.) werden.

**Vorträge, Stammtische, Exkursionen und mehr! Machen Sie mit!**

**Join our talks, conversation groups, excursions and more!**



### Make new friends with FAU

- Are you a visiting researcher or new employee of FAU / Universitätsklinikum Erlangen?
- Did you come to the region along with your partner who works for FAU and are now trying to settle in?
- Do you want to meet new people and learn more about the region?

FAU's Newcomers' Club, initiated by the Faculty of Medicine, is a platform for newcomers from all countries and their families. The Club aims to be a starting point for joint activities, such as toddlers' groups, sports / games / arts / literature meetings, excursions and conversation groups.

Programm / Program	
26-04-2016, 6:00 PM	<b>Board Game Night @ vhs club INTERNATIONAL</b>
28-04-2016, 9:45 AM	Thursday meetings*: <b>Career Opportunities in the Region</b> M. Hümmer, Bundesagentur für Arbeit
01-05-2016, 11:00 AM	<b>Excursion to Walberlafest</b>
12-05-2016, 9:45 AM	Thursday meetings*: <b>Bergkirchweih – a typical German festival?</b> A. Estel, "Geschichte für alle e.V."
01-06-2016, 3:00 PM	Thursday meetings*: <b>Erlangen - Early modern urbanization</b> Prof. W. Wüst, FAU, Chair of Bavarian and Franconian Regional History
16-06-2016, 6:30 PM	Thursday meetings*: <b>Understanding the Germans</b> K. Sommer, FAU, Welcome Centre
23-06-2016, 6:30 PM	Thursday meetings*: <b>The three 'k' - What a good wife and woman has to be</b> Dr. R. Maloszek, FAU, Faculty of Humanities, Social Sciences, and Theology
30-06-2016, 9:45 PM	Thursday meetings*: <b>Erlangen with kids</b> M. Michali, Bündnis für Familie Erlangen

\*Thursday meetings take place at/ finden statt im vhs club INTERNATIONAL Friedrichstraße 17, Erlangen

**Weitere in Planung  
More to come**



Weitere Informationen / further information  
[www.med.fau.eu/newcomers](http://www.med.fau.eu/newcomers) / [www.meetup.com/FAU-Newcomers-Club](http://www.meetup.com/FAU-Newcomers-Club)  
oder sprechen Sie uns an / or contact us

Nora Anton

Medizinische Fakultät / Faculty of Medicine

☎ 09131-85-23836 ✉ [nora.anton@fau.de](mailto:nora.anton@fau.de)

